
Or.V.0062-150 / 2001                                                   

PROTOKÓŁ Nr 150 / 2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 31 sierpnia 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczył Starosta Białostocki – Pan Wiesław Pusz - Przewodniczący Zarządu
Powiatu.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,  w
brzmieniu:
1.  Zatwierdzenie  protokołów  z  poprzednich  posiedzeń  Zarządu  Powiatu  /

148/2001, 149/2001/.
2. Pismo Wydziału Spraw Społecznych w sprawie zdjęcia z porządku obrad

Sesji spraw dotyczących oświaty. 
3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstrzymania  podwyżki  wynagrodzenia  dla

pracowników  niepedagogicznych  szkół  i  placówek  oświatowych  /
392/2001 /.

4. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora
ZSM w Łapach / 393/2001 /.

5. Pismo Podlaskiego Kuratora Oświaty w sprawie konkursu na dyrektora LO i
LE w Łapach.

6. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora LO i LE w
Łapach / 394/2001 /.

7. Podjęcie uchwał w sprawie powierzenia zadań doradcom metodycznym /
395/2001 i 396/2001 /.

8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchylenia  uchwały Zarządu nr  358/2001 w
sprawie  oddania  w  dzierżawę  nieruchomości  powiatowej  w  ramach
przetargu / 397/2001/.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  dodatków  motywacyjnych  dla
dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych,  prowadzonych  przez  powiat
białostocki / 398/2001 /.

10.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  od  obowiązku  realizacji
tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych  Pana  Wacława
Muszyńskiego – Dyrektora ZSMR w Supraślu / 399/2001 /.

11.Podjecie  uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  wymiaru  zajęć
nauczania indywidualnego i wychowania Łukasza Lewkowicza, ucznia kl. IV
LO w Czarnej Białostockiej /400/2001 /.

12.Akceptacja  porządku  dziennego  XXXII  Sesji  Rady  Powiatu  w  dniu  20
września 2001 roku oraz materiału na sesję:
A/ informacja o działalności Wydziału Komunikacji.

13.Pismo do Rady Nadzorczej Podlaskiej Regionalnej Kasy Chorych w sprawie
zasadności różnicowania stawek przez PRKCh.

14.Pismo  PRKCh  do  organów  założycielskich  szpitali  w  sprawie
zainteresowania się ich sytuacją finansową.

15.Wniosek  WSS  w  sprawie  wydania  promesy  najmu  pomieszczeń  w
Przychodni w Łapach na poradnię Psychiatryczno – Odwykową i oraz na
poradnię Terapii Uzależnień i Współuzależnień, WOZ w Poświętnem.

16.Pismo techników i magistrów rehabilitacji do PRKCh w sprawie przedłużenia
terminu składania ofert na 2002 rok.



17.Pismo WSS w sprawie  akceptacji  projektu udziału reprezentacji  powiatu
białostockiego w dożynkach wojewódzkich 2001 roku.

18.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  dodatków  motywacyjnych
dyrektorom domów dziecka od 1 września 2001 roku do 28 lutego 2002
roku / 401/2001/.

19.Rozpatrzenie wniosku PCPR w sprawie premii dyrektorom domów pomocy
społecznej za sierpień 2001 roku.

20. Rozpatrzenie wniosku w sprawie premii Dyrektorowi PCPR w Białymstoku
za sierpień 2001 roku.

21.Podpisanie odpowiedzi  na wniosek Dyrektora CKP w Łapach  w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości  powiatowej  przy ul.
Harcerskiej 2 w Łapach.

22.Pismo do Dyrektora Domu Dziecka w Supraślu w sprawie podjęcia przez
Zarząd Powiatu uchwały dot. wyrażenia zgody na modernizację kotłowni.

23.Pismo DPS w Jałówce w sprawie wyrażenia zgody na zakup komputera.
24.Wnioski lokatorów bloków przy ul. Piłsudskiego w Supraślu o rozłożenie na

raty płatności za kupowane lokale.
25.Podpisanie protokołów zdawczo – odbiorczych przekazania nieruchomości

w trwały zarząd.
26.Pismo  Wojewody  w  sprawie  wniosków  o  komunalizację  nieruchomości

zajętych pod drogi powiatowe.
27.Propozycja  pisma  do  22  Zarządów  Powiatów  i  Gmin  w  sprawie

zaopiniowania dróg powiatu białostockiego.
28.Projekt  odpowiedzi  na  pismo  Zarządu  Powiatu  Sokólskiego  w  sprawie

modernizacji drogi powiatowej Kruszyniany – Bobrowniki.
29.Pismo ZS w Michałowie w sprawie płytek chodnikowych z Choroszczy.
30.Pismo  Wojewódzkiej  Stacji  Sanitarno  –  Epidemiologicznej  w  sprawie

wyników kontroli.
31.Pismo Komitetu Założycielskiego Samorządu Terytorialnego Budowy Krzyża

Samorządu  Terytorialnego  „Święta  Woda”  w  sprawie  dofinansowania
pielgrzymki.

32.Pismo do Zakładu Energetycznego, w związku z zapytaniem radnego Jana
Kaczana, zgłoszonym na Sesji.

33.Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu, po zapoznaniu się z treścią protokołów Nr 148/2001 i

149/2001 z poprzednich posiedzeń Zarządu, zaakceptowali je jednogłośnie. 

Ad. 2, 3
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  pismem  Wydziału  Spraw

Społecznych  w  sprawie  zdjęcia  z  porządku  obrad  Sesji  Rady  Powiatu  spraw
dotyczących oświaty / zał. nr 2 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Alina Dźwilewska – Naczelnik WSS.
Poinformowała członków Zarządu, iż ustalając sieć szkół niezbędne będzie wzięcie
pod uwagę spraw ekonomicznych, dlatego też, wydział zaproponował dokonanie
przesunięcia  spraw  na  kolejna  sesję.  Pani  Dźwilewska  zgodziła  się  ze
stanowiskiem Starosty, iż sprawy ekonomiczne mogą być przedstawione radnym
na najbliższej Sesji, ponieważ wydział przygotował stosowny materiał. Ponadto na
najbliższą  sesję  zostanie  przygotowana  informacja  o  działalności  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w Łapach. Przesunięcia wymaga zaś informacja o
realizacji  zadań  z  zakresu  kultury  i  kultury  fizycznej,  gdyż  pracownik  WSS  w
miedzy czasie dokona jeszcze kontroli uczniowskich klubów sportowych i wyniki
ww. kontroli zostaną również uwzględnione w tym materiale.
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Reasumując,  Zarząd Powiatu ustalił, iż na najbliższej Sesji zostanie
omówiona  sytuacja  w oświacie,  głównie  pod kątem ekonomicznym,  z
udziałem  dyrektorów  szkół  oraz  informacja  o  działalności  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w Łapach.

Wyjaśnienia  będą  dotyczyły  niedoborów finansowych  oraz  ich  przyczyn.
Pewne wydatki są uzasadnione / zwolnienia nauczycieli /.

Pani  Dźwilewska  poinformowała  zebranych,  iż  zgodnie  z  informacjami
przedłożonymi  przez  dyrektorów szkół  i  placówek oświatowych,  prowadzonych
przez  powiat,  niedobór  środków  finansowych  na  wynagrodzenia  i  bieżące
utrzymanie jednostek do końca 2001 roku,  po rozwiązaniu rezerwy oświatowej
szacuje się na kwotę 616.000 zł .

Pani  Maria  Marciszewska  –  pracownik  WSS  poinformowała  członków
Zarządu, iż 29 sierpnia 2001 roku odbyło się posiedzenie Komisji Wspólnej Rządu
i Samorządu Terytorialnego odnośnie podziału 1% rezerwy oświatowej na zadania
związane  z  odprawami  dla  zwalnianych  nauczycieli,  gdzie  przyjęto  wstępne
propozycje  dofinansowania  tych  zadań.  Pani  Marciszewska  złożyła  zebranym
wyjaśnienia w tej sprawie.

Pan  Stanisław Łapiński  –  członek  Zarządu,  zaznaczył,  iż  temat  ten  jest
bardzo trudny.  Pan Łapiński,  w rozmowie z Ministerstwem Edukacji  Narodowej,
uzyskał informację, „iż pomimo trudnej sytuacji finansowej, Ministerstwo stoi na
stanowisku, że w miarę możliwości chce zwrócić te koszty”.
 Pan Starosta poprosił o przedstawienie sytuacji ekonomicznej w oświacie.
Budżet  na  oświatę  składa  się  ze  środków  finansowych  na  szkoły,  internaty  i
zadania pozaszkolne.
” System liczenia pieniędzy jest mniej więcej taki, że w zależności od tego, gdzie
jest szkoła, jest określona stawka na jednego ucznia. Jest podstawowa stawka,
we wszystkich miejscowościach plus dodatek wiejski, dla szkół np. ZS Michałowo i
ZSMR w Supraślu. Szkolnictwo zawodowe również ma zwiększony dodatek. Kwota
na jednego ucznia w szkołach jest więc zróżnicowana. Jeżeli chodzi o internaty to
było  to  liczone  wskaźnikiem  1,77.  Taka  sytuacja  była  od  początku  roku.  W
kwietniu  2001  roku  była  korekta  subwencji  na  poziomie  –  340.000  zł.
Uzasadnienie tej regulacji dotyczyło tego, iż nie ma naboru do klas I / brak 1000
godzin  /,  druga  sprawa,   to  korekta  na  współczynniku  dla  internatów,  który
wynosi  1,5...  .  W  momencie,  kiedy  tworzyliśmy  w  roku  poprzednim  budżet,
utworzono  rezerwę  oświatową,  ale  te  pieniądze  i  tak  już   wydatkowano  na
oświatę.  Potem  były  sprawy  podwyżek,  gdzie  Minister  przewidział  52  zł  na
nauczyciela,  ale  w konsekwencji  razem z  pochodnymi  okazało  się,  że  jest  to
kwota  prawie  100  zł  na  nauczyciela.  Ta  regulację   zapłaciliśmy  w  lipcu.
Założyliśmy,  i  w tej  sprawie Zarząd podejmował  uchwałę,  że dostaną wypłatę
nauczyciele  /  było to  obligatoryjne,  gdyż  wynikało  z  Karty  Nauczyciela  /  oraz
personel  administracyjny,  gdzie  przyjęto  wskaźnik  7,6%  .  To  jest  zawarte  w
uchwale  Zarządu  Powiatu.  Te  pieniądze  nie  zostały  jeszcze  wypłacone,  a  ich
łączny koszt to 150.000 zł.  Stanowisko Pani Skarbnik jest takie, że ten zapis,
dotyczący  sfery  budżetowej  obowiązuje  jednostki  państwowe,  natomiast  my
jesteśmy  jednostką  samorządową.  Samorząd,  jeżeli  ma  środki  finansowe,  to
płaci,  a  jeżeli  nie  ma  to  nie  powinien  płacić,  gdyż  jest  zagrożenie,  że  nie
zrealizujemy tegorocznego  budżetu.  Przy  analizie  sytuacji  ekonomicznej  szkół
okazało się, że są znaczne niedobory finansowe na oświatę. ” / zał. nr 3 /.

Pan  Stanisław  Łapiński  stwierdził:  „  ja  wiem,  że  jest  trudna  sytuacja,
natomiast Rada Powiatu podjęła uchwałę odnośnie najniższego wynagrodzenia i
punktu.  Ona  musi  wejść  w  życie...  .  W  rozmowie  z  radnymi,  uzyskałem
informację,  iż  podjętą  uchwałę Rady Powiatu,  Zarząd  musi  zrealizować i  taką
informację przekazuję, przed podjęciem decyzji... Jeżeli się chce zaoszczędzić na
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poborach ludzi najmniej zarabiających, to jest to, co najmniej, nie w porządku...
Trzeba poszukać innych metod, a to, co jest podjęte trzeba zrealizować...”

Starosta Białostocki dodał, iż w sytuacji ogromnych braków finansowych,
Rada  Powiatu  może  podjąć  uchwałę  zmieniającą  poprzednią  uchwałę,  w
dostosowaniu do wartości tych punktów.  „Zarząd Powiatu jest w takiej sytuacji,
że  jeżeli  spowoduje  wydatki  większe,  niż  ma  zapisane  w  budżecie,  to  nie
zrealizuje budżetu roku 2001 i nie otrzyma absolutorium”.

Pani  Marciszewska  przedstawiła  bardzo  szczegółowe  i  precyzyjne
wyliczenia finansowe, związane z oświatą.
 W tej sytuacji, Starosta Białostocki zapytał członków Zarządu, czy popierają
stanowisko  Starosty,  by  wstrzymać  wypłatę  podwyżki  dla  personelu
administracyjnego w szkołach?

Członkowie  Zarządu,  przy  1  głosie  „przeciw”  i  4  głosach  „za”
poparli stanowisko Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza.

Wobec powyższego,  po dyskusji,  Pan Pusz przedstawił  zebranym projekt
uchwały  w  sprawie  wstrzymania  podwyżki  wynagrodzenia  dla  pracowników
niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych / zał. nr 4 /.

Zarząd Powiatu, przy 1 głosie „przeciw” i 4 głosach „za” podjął
Uchwałę  Nr  392/2001  z  dnia  31  sierpnia  2001  roku  w  sprawie
wstrzymania  podwyżki  wynagrodzenia  dla  pracowników
niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych / zał. nr 5 /.

Starosta  Białostocki  zaznaczył,  iż  trzeba  będzie  dokonać  analizy,  czy
istnieje  potrzeba  podjęcia  nowej  uchwały  Rady  Powiatu  zmieniającej  uchwałę
Rady Powiatu Białostockiego Nr XXXI/171/2001 z dnia 23 sierpnia 2001 roku. Na
kolejnym posiedzeniu Zarządu przedstawi zebranym powyższą sprawę.

Ad. 4
Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił zebranym potrzebę podjęcia

uchwały w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków Dyrektora Zespołu Szkół
Mechanicznych w Łapach, przedstawiając projekt uchwały w tej sprawie / zał. nr 6
/.

Zarząd Powiatu,  przy 1 głosie  „wstrzymującym się”  i  4  głosach
„za”,  podjął  Uchwałę  Nr  393/2001  z  dnia  31  sierpnia  2001  roku  w
sprawie  powierzenia  pełnienia  obowiązków  Dyrektora  Zespołu  Szkół
Mechanicznych w Łapach / zał. nr 7 /.

Ad. 5, 6
Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  zebranym  sprawę   dot.  przygotowania  i

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Liceum
Ogólnokształcącego  i  Liceum  Ekonomicznego  w  Łapach.  Członkowie  Zarządu
zapoznali się z pismem Podlaskiego Kuratora Oświaty w tej sprawie / zał. nr 8 /.
Problem ten był  także konsultowany w Państwowej  Inspekcji  Pracy,  by zyskać
pewność, co do podjętych decyzji.

Dodatkowych  wyjaśnień  zebranym  udzieliła  Pani  Alina  Dźwilewska  –
Naczelnik WSS.
„  W przyszłym roku,  wchodzi  w  życie  reforma  oświaty.  Do  końca  tego  roku,
organy  prowadzące  szkół,  będą  musiały  przygotować  akty  likwidacji  bądź
przekształcenia  tych  szkół.  W  przyszłym  roku  będziemy  musieli  te  szkołę
przekształcić.  Tworzenie,  więc,  na  rok  Zespołu szkół,  gdzie  trzeba  będzie
zmieniać szyldy, napisy, pieczątki itp. Pociąga za sobą koszty finansowe i nie ma
sensu”.

Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  w
sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego i Liceum
Ekonomicznego w Łapach / zał. nr 9 /.
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Po dyskusji,  Zarząd Powiatu, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 4
głosach „za”, podjął Uchwałę Nr 394/2001 z dnia 31 sierpnia 2001 roku
w  sprawie  powierzenia  stanowiska  Dyrektora  Liceum
Ogólnokształcącego i Liceum Ekonomicznego w Łapach / zał. nr 10 /.

Ad. 7
Starosta Białostocki przedstawił zebranym dwa projekty uchwał:

 w  sprawie  obniżenia  wysokości  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin  zajęć  dydaktyczno  –  wychowawczych  oraz  wysokości  dodatku
funkcyjnego Panu mgr  Bogusławowi  Mosiejowi  –  nauczycielowi,  doradcy
nauczycieli szkół rolniczych i gospodarki żywnościowej, zatrudnionemu w
ZSMR w Supraślu / zał. nr 11 /,

 w  sprawie  obniżenia  wysokości  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin  zajęć  dydaktyczno  –  wychowawczych  oraz  wysokości  dodatku
funkcyjnego Panu mgr inż. Kazimierzowi Andrzejewskiemu – nauczycielowi,
doradcy metodycznemu, zatrudnionemu w Zespole Szkół mechanicznych w
Łapach / zał. nr 12 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła zebranym Pani Maria Marciszewska – pracownik
Wydziału Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Białymstoku.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął
Uchwały:

 Nr 395/2001 z  dnia  31 sierpnia  2001 roku w sprawie obniżenia
wysokości  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktyczno  –  wychowawczych  oraz  wysokości  dodatku
funkcyjnego  Panu  mgr  Bogusławowi  Mosiejowi  –  nauczycielowi,
doradcy  nauczycieli  szkół  rolniczych  i  gospodarki  żywnościowej,
zatrudnionemu w ZSMR w Supraślu / zał. nr 13 /,

 Nr 396/2001 z  dnia  31 sierpnia  2001 roku w sprawie obniżenia
wysokości  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktyczno  –  wychowawczych  oraz  wysokości  dodatku
funkcyjnego  Panu  mgr  inż.  Kazimierzowi  Andrzejewskiemu  –
nauczycielowi, doradcy metodycznemu, zatrudnionemu w Zespole
Szkół Mechanicznych w Łapach / zał. nr 14 /.

Ad. 8
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  potrzebę

podjęcia uchwały, uchylającej uchwałę Zarządu Powiatu Nr 358/2001 z dnia 12
lipca 2001 roku w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę nieruchomości
stanowiącej własność Powiatu Białostockiego, położonej przy ul. Słonimskiej 15/1
w Białymstoku. 

Starosta Białostocki złożył zebranym obszerne wyjaśnienia w tej sprawie,
prezentując stosowny projekt uchwały / zał. nr 15 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 397/2001 z dnia
31 sierpnia 2001 roku w sprawie uchylenia własnej uchwały Nr 358/2001
z  dnia  12  lipca  2001  roku  w  sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w
dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Białostockiego,
położonej przy ul. Słonimskiej 15/1 w Białymstoku / zał. nr 16 /.

Ad. 9
Starosta Białostocki  zapoznał  zebranych z projektem uchwały w sprawie

wysokości  dodatków  motywacyjnych  dla  dyrektorów  szkół  i  placówek
oświatowych prowadzonych przez Powiat Białostocki / zał. nr 17 /.

Wyjaśnienia  w tej  sprawie  złożyła  zebranym Pani  Maria  Marciszewska  –
pracownik WSS .
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Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął Uchwałę Nr 398/2001 z dnia
31 sierpnia 2001 roku w sprawie wysokości dodatków motywacyjnych
dla  dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez
Powiat Białostocki / zał. nr 18 /.

Ad. 10
Przewodniczący  Zarządu  poinformował,  iż  Wydział  Spraw  Społecznych,

przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu  projekt  uchwały  w  sprawie  całkowitego
zwolnienia  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych  Panu  Wacławowi  Muszyńskiemu  –  Dyrektorowi  Zespołu  Szkół
Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu na okres roku szkolnego 2001/ 2002 / zał. nr
19 /.

Pan Pusz przedstawił zebranym uzasadnienie do ww. projektu uchwały.
Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął

Uchwałę  Nr  399/2001  z  dnia  31  sierpnia  2001  roku  w  sprawie
całkowitego zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru
godzin  zajęć  dydaktycznych  Panu  Wacławowi  Muszyńskiemu  –
Dyrektorowi Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu na okres
roku szkolnego 2001/ 2002 / zał. nr 20 /.

Ad. 11
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu  projekt

uchwały  w  sprawie  określenia  tygodniowego  wymiaru  zajęć  indywidualnego
nauczania  i  wychowania  dla  Łukasza  Lewkowicza,  ucznia  klasy  IV  Liceum
Ogólnokształcącego w Czarnej Białostockiej / zał. nr 21 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Marciszewska.
Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął

Uchwałę Nr 400/2001  z dnia 31 sierpnia 2001 roku w sprawie określenia
tygodniowego wymiaru zajęć  indywidualnego nauczania  i  wychowania
dla Łukasza Lewkowicza, ucznia klasy IV Liceum Ogólnokształcącego w
Czarnej Białostockiej / zał. nr 22 /.

Ad. 12
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  projekt

porządku dziennego XXXII Sesji Rady Powiatu w dniu 20 września 2001 roku / zał.
nr  23  /  oraz  materiału  na  sesję:  „informacja  o  działalności  Wydziału
Komunikacji” / zał. nr 24 /.

Zarząd  Powiatu,  wstępnie,  jednogłośnie  zaakceptował  porządek
dzienny XXXII Sesji  Rady Powiatu Białostockiego, w dniu 20 września
2001  roku,  oraz  informacji  o  działalności  Wydziału  Komunikacji.
Ostateczna akceptacja nastąpi na kolejnym posiedzeniu Zarządu.

Ad. 13
W związku ze stanowiskiem Rady Powiatu Białostockiego, zajętym na XXXI

Sesji  w  dniu  23  września  2001 roku,  został  przygotowany  przez  WSS  projekt
pisma Zarządu Powiatu Białostockiego do Rady Nadzorczej  PRKCh o  zbadanie
podnoszonych na Sesji kwestii dot. funkcjonowania służby zdrowia w powiecie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  ww.  pisma,
podpisując go / zał. nr 25 /.  Do przesłania pisma do PRKCh zobowiązano
pracownika obsługującego posiedzenie Zarządu.

Ad. 14
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Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z pismem Podlaskiej Regionalnej
Kasy  Chorych,  kierowanym  do  organów  założycielskich  szpitali  województwa
podlaskiego z prośbą o zainteresowanie się ich sytuacją / zał. nr 26 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Przewodniczący Zarządu – Pan Wiesław
Pusz.

Zarząd  Powiatu  powyższe  pismo  przyjął  do  wiadomości,
zobowiązując  WSS  do  udzielenia  precyzyjnej  odpowiedzi,  w
porozumieniu z Dyrektorem SP ZOZ w Łapach, do Podlaskiej Regionalnej
Kasy Chorych.

Ad. 15
Wydział  Spraw  Społecznych  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu

sprawę:
1) wydania promesy na wydzierżawienie budynku Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Poświętnem Panu Stanisławowi Topczewskiemu / zał. nr 27 /,
2) wydania  promesy  na  wynajęcie  pomieszczeń  w  budynku  Przychodni

Rejonowej w Łapach przy ul. Piaskowej 9 Pani Dorocie Barbarze Bielonko /
zał. nr 28 /,

3) wydania  promesy  na  wynajęcie  pomieszczeń  w  budynku  Przychodni
Rejonowej  w  Łapach  przy  ul.  Piaskowej  9  Pani  Hannie  Kaplińskiej  –
Topczewskiej / zał. nr 29 /.

Po dyskusji,  Zarząd Powiatu Białostockiego, mając na uwadze opinię
Dyrektora SP ZOZ w Łapach, udzielił promesy wnioskodawcom:

 Panu Stanisławowi Topczewskiemu, na wydzierżawienie budynku
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Poświętnem / zał. nr 30 /,

 Pani  Dorocie  Barbarze  Bielonko,  na  wynajęcie  pomieszczeń  w
budynku Przychodni Rejonowej w Łapach przy ul. Piaskowej 9, w
celu prowadzenia Poradni Terapii Uzależnień i Współuzależnień  /
zał. nr 31 /,

 Pani Hannie Kaplińskiej – Topczewskiej, na wynajęcie pomieszczeń
w budynku Przychodni Rejonowej w Łapach przy ul. Piaskowej 9, w
celu prowadzenia Poradni Psychiatryczno – Odwykowej / zał. nr 32 /.

Ad. 16
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym pismo techników i  magistrów

rehabilitacji do PRKCh w sprawie przedłużenia terminu składania ofert na 2002
rok, kierowane do Pana Jerzego Florysa – Dyrektora PRKCh / zał. nr 33 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Zarząd Powiatu Białostockiego ww. pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 17
Wydział  Spraw  Społecznych  przedstawił  na  posiedzenie  Zarządu,  do

akceptacji,  projekt  udziału  reprezentacji  Powiatu  Białostockiego  w  konkursie
wieńców dożynkowych podczas Święta Dziękczynienia za plony w dniu 9 września
2001 roku w Krypnie / zał. nr 34 /.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska.
Przypomniała  zebranym,  iż  Marszałek  Województwa  Podlaskiego,  pismem  nr
GRM.II.6041/9/4/01  z  dnia  19.07.2001  roku  zwrócił  się  do  Starostów  o
przygotowanie wieńców dożynkowych reprezentujących poszczególne Starostwa /
zał. nr 35 /. Do podjęcia czynności w tym temacie zobowiązano pracownika WSS –
Panią Janinę Czyżewską.  

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ogólne  kierunki
działania,  przekazując  sprawę do wykonania  Pani  Skarbnik  oraz  Pani
Czyżewskiej.
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Ad. 18
Przewodniczący Zarządu Powiatu – Pan Wiesław Pusz, przedstawił członkom

Zarządu projekt  uchwały,  przygotowany przez  PCPR w Białymstoku w sprawie
wysokości  dodatków  motywacyjnych  dla  dyrektorów  placówek  opiekuńczo  –
wychowawczych prowadzonych przez Powiat Białostocki / zał. nr 36 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął Uchwałę Nr 401/2001 z dnia

31 sierpnia 2001 roku w sprawie wysokości dodatków motywacyjnych
dla dyrektorów placówek opiekuńczo – wychowawczych prowadzonych
przez Powiat Białostocki / zał. nr 37 /.

Ad. 19
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku wystąpiło do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o przyznanie premii, za miesiąc sierpień 2001 roku, 
dyrektorom domów pomocy społecznej / zał. nr 38 /.

Po  dyskusji, Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  przyznał  premie
dyrektorom,  za  miesiąc  sierpień  2001  roku,  we  wnioskowanych
wysokościach. 

Do dalszego prowadzenia, sprawę przekazał Pani Teresie 
Popławskiej.

Ad. 20
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem  Głównego

Księgowego  PCPR  w  Białymstoku  -  Pani  Heleny  Czaplejewicz  dot.  przyznania
premii  za miesiąc sierpień 2001 roku Dyrektorowi PCPR -  Pani  Elżbiecie Annie
Turczewskiej / zał. nr 39 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  przyznał  Dyrektorowi  PCPR  w
Białymstoku  premię  za  miesiąc  sierpień  br.  w  wysokości  20  %
wynagrodzenia zasadniczego. Ww. przekazano do realizacji Pani Teresie
Popławskiej.

Ad. 21
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym treść wniosku

Dyrektora centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach, który był przedmiotem
obrad  poprzedniego  posiedzenia  Zarządu  Powiatu.  W tej  chwili  przygotowana
została odpowiedź do dyrektora w tej sprawie.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował treść ww. odpowiedzi,
upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława Pusza  /  zał. nr 40 /. Do dalszego prowadzenia, sprawę przekazano
WGKiN.

Ad. 22
Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z treścią pisma, kierowanego

do Dyrektora Domu Dziecka w Supraślu.
Wyjaśnienia złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie, zaakceptował treść ww. odpowiedzi,

upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana
Wiesława Pusza / zał. nr 41 /. 

Do przesłania pisma zobowiązano pracownika obsługującego posiedzenie
Zarządu.

Ad. 23
Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu pismo Dyrektora Domu

Pomocy Społecznej w Jałówce w sprawie wyrażenia zgody na zakup komputera
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wraz z osprzętem i oprogramowaniem ze środków inwestycyjnych, które znajdują
się na rachunku inwestycyjnym DPS w Jałówce. Orientacyjny koszt zakupu wynosi
ok. 8.000 zł / zał. nr 42 /.

Dyrektor  PCPR  w  Białymstoku,  pismem  nr  CPR.I.3012/34/01  z  dnia
29.08.2001 roku popiera prośbę dyrektora / zał. nr 43 /.

Zarząd Powiatu wstępnie zaakceptował ww. prośbę,  przekazując
sprawę do szczegółowej analizy Pani Skarbnik.

Ad. 24
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych z wnioskami:

 Państwa  Waldemara  i  Grażyny  Wasiluków  o  umożliwienie  wykupu
zajmowanego lokalu w Supraślu przy ul. Piłsudskiego 64 a m 2 na raty / 10
rat w okresie nie krótszym niż 5 lat /, ponieważ jest to jedyna możliwość
wykupu ww. lokalu / zał. nr 44 /,

 Pana  Mariana  Zaręby  o  rozłożenie  spłaty  na  okres  3  lat  zajmowanego
lokalu w Supraślu przy ul. Piłsudskiego 64 a m 12 / zał. nr 45 /,

 Państwa  Barbary  i  Tadeusza  Szydłowskich  o  umożliwienie  kupna
zajmowanego lokalu  w Supraślu  przy ul.  Piłsudskiego 64 a  m 10,  po  1
listopada 2001 roku / zał. nr 46 /.

Po dyskusji, Zarząd Powiatu postanowił:
1) w sprawie  Państwa  Szydłowskich,  postanowił  przychylić  się  do

prośby wnioskodawców,  zobowiązując  WGKiN do przygotowania
czynności  związanych  z  podpisaniem  aktu  notarialnego  po  1
listopada 2001 roku,

2) w  sprawie  Państwa  Wasiluków  i  Pana  Zaręby  Zarząd  Powiatu,
zobowiązał   Członka  Zarządu  –  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską  i  Skarbnika  Powiatu  –  Panią  Marię  Grażynę
Kalińską do analizy sprawy i przygotowania jednolitych propozycji
zasad  postępowania  przy  rozpatrywaniu  wniosków o  rozłożenie
spłaty na raty.

Ad. 25
Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  przygotował  na  posiedzenie

Zarządu,  do  uzgodnienia,  protokoły  zdawczo  –  odbiorcze  przekazania
nieruchomości w trwały zarząd jednostkom powiatu, w związku z tym, iż decyzje
stwierdzające przekształcenie „zarządu” w trwały zarząd stały się ostateczne /
zał. nr 47 /.

Wyjaśnienia w tej sprawie złożył członkom Zarządu Pan Wiesław Pusz.
Zarząd  Powiatu,  do  analizy  ww.  protokołów  upoważnił

Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza, członka Zarządu –
Panią Celinę Grażynę Wojciechowska i Skarbnika Powiatu – Panią Marię
Grażynę Kalińską. W przypadku stwierdzenia rozbieżności, zobowiązano
WG KIN do przesłania załączników do protokołów dyrektorom jednostek
powiatowych, w celu zaktualizowania wykazów, w szczególności majątku
trwałego.

Ad. 25, 26
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  pismo

Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  nr  GKN.V.77231-5/8/01  z  dnia  24  sierpnia
2001  roku,  wzywające  do  uzupełnienia  złożonych  wniosków  o  potwierdzeniu
nabycia z mocy prawa przez Powiat Białostocki własności nieruchomości zajętych
pod drogi publiczne powiatowe / zał. nr 48 /.

Powyższe wnioski należy uzupełnić w terminie 7 dni. Pani Wojciechowska
wyjaśniła zebranym, iż jest to nie możliwe, gdyż niezbędne jest podjęcie uchwały
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Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zakwalifikowania wskazanych we wniosku
nieruchomości  do  kategorii  dróg  publicznych.  Zanim  taka  uchwała  będzie
podjęta, powiat musi zasięgnąć opinii wszystkich powiatów, z którymi graniczy,
jak również wszystkich gmin, które leżą na terenie naszego powiatu.

Powiatowy zarząd Dróg przygotował wystąpienia do 22 Zarządów Powiatów
i Gmin w sprawie zaopiniowania dróg powiatu białostockiego / zał. nr 49 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  ww.  wyjaśnienia  przyjął  do
wiadomości,  jednogłośnie  upoważniając  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską do podpisania ww. wystąpień.

Ponadto  do  dalszego  prowadzenia  sprawy  zobowiązał  PZD  w
Białymstoku.

Ad. 28
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż

przedmiotem  poprzedniego  posiedzenia  Zarządu  było  pismo  Zarządu  Powiatu
Sokólskiego w sprawie modernizacji drogi powiatowej Kruszyniany – Bobrowniki.
Kopia  ww.  pisma  została  przekazana  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  z  prośbą  o  przygotowanie  deklaracji,  po  skontaktowaniu  się  ze
Służbą Celną w Bobrownikach. Pani Wojciechowska poinformowała zebranych, iż
na  wyjazdowym  posiedzeniu  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Bezpieczeństwa
Obywateli na przejściu granicznym, Pan Jan Sierżan Naczelnik Oddziału Celnego w
Bobrownikach,  zwracał  uwagę,  iż  konieczne  jest,  a  wręcz  niezbędne
uwzględnienie  w  planach,  drogi  mogącej  służyć  za  objazd,  dla  obecnie
funkcjonującej drogi do Bobrownik, na wypadek jakiejkolwiek katastrofy cysterny
lub TIR-u.

Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku, po analizie ww. sprawy przygotował
projekt odpowiedzi do zarządu Powiatu Sokólskiego / zał. nr 50 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu – Pana Wiesława Pusza / zał. nr 51 /.

Do  przesłania  pisma  Zarządowi  Powiatu  Sokólskiego  zobowiązano
pracownika obsługującego posiedzenie Zarządu.

Ad. 29
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym, iż Powiatowy

Zarząd Dróg w Białymstoku wystąpił  do Zarządu Powiatu z pismem w sprawie
zajęcia  stanowiska  w  kwestii  nieodpłatnego  przekazania  płytek  chodnikowych
Urzędowi Miasta i Gminy w Choroszczy.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  zobowiązał,  wówczas,  Dyrektora  PZD  do
uzyskania  od  dyrektorów  jednostek  powiatowych  informacji,  czy  potrzebują
odzyskanych płytek chodnikowych.  

W tej sprawie, Dyrektor ZS w Michałowie zwraca się z prośbą do Zarządu
Powiatu o nieodpłatne przekazanie  płytek chodnikowych z  przeznaczeniem na
utwardzenie placu do badań diagnostycznych / zał. nr 52 /.

Zarząd  Powiatu  powyższą  prośbę  zaopiniował  jednogłośnie,
pozytywnie  i  przekazał  do  realizacji  Powiatowemu Zarządowi  Dróg  w
Białymstoku.

Ad. 30
Starosta  Białostocki  zapoznał  zebranych  z  pismem  Wojewódzkiej  Stacji

Sanitarno  –  Epidemiologicznej  w  Białymstoku  w  sprawie   wyników
przeprowadzonej kontroli / zał. nr 53 /.

Zarząd Powiatu ww. informację przyjął do wiadomości.
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Ad. 31
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  pismem  Komitetu  Założycielskiego

Samorządu  Terytorialnego  Budowy  Krzyża  Samorządu  Terytorialnego  „Święta
Woda” w sprawie dofinansowania pielgrzymki / zał. nr 54 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił  ww.  informację  o
pielgrzymce  przekazać radnym Powiatu Białostockiego.  Do przesłania
radnym  ww.  informacji  zobowiązano  pracowników  ds.  obsługi  Rady
Powiatu.

Ad. 32
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  odczytała  zebranym  projekt  pisma

adresowanego do Prezesa Zakładu Energetycznego Białystok S.A., w związku z
zapytaniem  radnego  Jana  Kaczana,  zgłoszonym  na  XXXI  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  powyższego
wystąpienia podpisując go / zał. nr 55 /.
Do  przesłania  ww.  pisma  zobowiązano  pracownika  obsługującego  posiedzenie
Zarządu Powiatu.

Ad. 33
W sprawach różnych, Pan Stanisław Łapiński – członek Zarządu Powiatu,

złożył  wniosek,  by  wymóc  na  dyrektorach  szkół  podległych  powiatowi
dostosowanie się do współczynników założonych przez MEN. Ponadto niezbędne
jest  uzyskanie  od  dyrektorów  szkół  i  placówek  oświatowych informacji  nt.
wydatkowania  środków  finansowych  na  opał.  Działania  te  winny  zmierzać  do
znalezienia  środków  finansowych  na  podwyżki  wynagrodzeń  dla  pracowników
niepedagogicznych w tych placówkach.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono o
godz.1130.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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